
 

 
 
 
 
 
Mødedato: Mandag d. 21.08.2023, kl. 17. 
 
Sted: Edvard Thomsens Vej 49, stuen 
 
Deltagere: Katrine, Susanne, Anja, Mikael, Carlos, Arly, Mira, Frida, Daniel (driften) 
 
Afbud: Ingen 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer  
2. Valg af referent  
3. Godkendelse af dagsordenen  
4. Godkendelse af referat fra sidste møde  
5. Gennemgang af opfølgningslisten 
6. Forslag fra driften vedr. renovation 
7. Status på vandskade 
8. Oprydning i kælder 
9. Tyverier i kælderen 
10. Barnevogne og cykler fra børnehaven 
11. Ensartning af skilte 
12. Dato for markvandring 
13. Dato for afdelingsmøde 
14. Ukrudt omkring huset 
15. Status på vedligeholdelse af sejlene 
16. Overgang til online bookingsystem 
17. Genstande i mellemgangene 
18. Evt 
19. Næste møde  

 
 
 
1. Valg af ordstyrer 
Katrine blev valgt. 
 
2. Valg af referent 
Anders blev valgt. 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet i 
Sejlhuset 
 

 



  

 
3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
4. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referatet blev godkendt. 
 
5. Gennemgang af opfølgningslisten 
Opfølgningslisten blev gennemgået. Den vurderes at kunne blive et godt styringsværktøj fremover. 
 
6. Forslag fra driften vedr. renovation 
3B foreslår at lukke skraldesuget i opgangene og at udvide skralderummet med det rum, som pt. 
er lukket for beboerne. Driften kan nøjes med det nuværende rum til stort elektronik. Det 
vurderes at der kan spares mange penge på stoppede skraldesug og udskiftning af beholdere. 
Desuden kan der spares penge på udlevering af poser idet man vil kunne lade det være op til 
beboeren at vælge sine egne poser, når skraldesuget ikke er et hensyn. 
 
Emnet vil skulle op på et afdelingsmøde. Bestyrelsen er umiddelbart positiv, men efterspørger lidt 
mere konkrete tal på den forventede besparelse. Daniel sender en oversigt. 
 
7. Status på vandskade i opgang 43 
Der er gjort rent, og sagen ligger nu hos forsikringsselskabet mhp. udbedring. 
Vandskaden medførte at det i en periode ikke var muligt at komme ind i opgang 49, fordi 
briksystemet ikke virkede. Bestyrelsen var af den opfattelse at der var nødbatterier i briklåsene, 
men det er åbenbart ikke tilfældet. Daniel følger op ved en låsesmed om at finde ud af hvad 
systemet skal være. 
 
8. Oprydning i kælder 
Der står en del ting henstillet på fællesområderne i kælderen, som ikke hører hjemme der. 
Ejendomskontoret rydder op og opbevarer genstande i tre uger, inden de bliver smidt ud. Så har 
beboerne en mulighed for at henvende sig, hvis de savner deres ting. 
 
9. Tyveri i kælderen 
Der er i løbet af sommeren blevet stjålet cykler i kælderen, og det tyder på at tyven har brugt en 
brik til at låse sig ind. Der er logning på systemet, men tidsrummet var for bredt til at kunne bruges 
i dette tilfælde.  
 
10. Barnevogne og cykler fra institutionen 
Bestyrelsen oplever at barnevogne og cykler er begyndt at fylde meget omkring institutionen. 
Bestyrelsen tager emnet op med institutionen. Katrine laver et udkast til et brev. 
 
11. Ensartning af skilte 
Katrine og Mikael oplever at der er kommet mange skilte op på det seneste, som hænger lidt 
tilfældigt. Daniel siger de vil have det i baghovedet fremover, at det skal hænge pænt og helst på 
opslagstavlerne. 



  

 
12. Dato for markvandring 
Normalt har 3B markvandringer i starten af året, men der er behov for at få gjort det efter skiftet 
af ejendomskontor. Derfor sender 3B forslag til nogle datoer i oktober. 
 
13. Dato for fælles afdelingsmøde 
Der skal være fælles afdelingsmøde i Sejlhuset til november. Anders sender datoforslag til Hanne. 
 
14. Ukrudt omkring huset 
Der er en del ukrudt omkring huset. Daniel får set på det. 
 
15. Status på vedligeholdelse af sejlene 
Rambøll er startet processen. Der er sket en kommunikationsfejl, så Rambøll har taget opgang 47 i 
stedet for opgang 35 som prøveopgang. Det er uheldigt, fordi sejlene i 35 nok er mere slidt. Det er 
dog glædeligt at arbejdet er i gang. 
 
16. Overgang til online bookingsystem af selskabslokalerne 
Vi venter pt. på at 3B får oprettet en konto til MobilePay betalinger. Når den er på plads, vil det 
online bookingsystem blive sat i værk. Af samme årsag er 3B i øjeblikket ikke i stand til at 
tilbagebetale depositum til lejerne af selskabslokalerne eller at udbetale penge fra 
vedligeholdelseskontoen. 
 
17. Genstande i mellemgangene 
3B oplever at der står for mange genstande i mellemgangene, og at nogle beboere nærmest har 
inddraget rummet som en del af lejligheden. Bestyrelsen drøftede forskellige muligheder for at få 
orden på det. Det blev besluttet i første omgang at se på, om den nuværende husorden ikke giver 
de nødvendige redskaber for ejendomskontoret. 
 
18. Eventuelt 
Intet 
 
19. Næste møde 
Næste møde er tirsdag den 19. september klokken 18. 


